

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 09-03-2026 02:32:10 PM Subject: Board of Directors Decisions</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 09-03-2026 02:32:10 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its third meeting held on 09/03/2026 the following :</p> <ul style="list-style-type: none"> - Increasing the company's capital from (1,000,000) dinars/share to (2,000,000) dinars/share through a private placement to the company's shareholders. - Appointing Mr. Khaled Ali Abdul Qader Al-Rimawi as the company's General Manager, effective March 9, 2026, replacing the former Acting General Manager, Mr. Hamdan Mustafa Fayyad Al-Fawa'ir. - Appointing Mr. Ahmed Hassan Muhammad Jaradat as an independent Board Member to fill the vacant seat, subject to ratification at the next General Assembly meeting. - Setting the date for the Ordinary and Extraordinary General Assembly meeting for April 19, 2026, and issuing the meeting notices accordingly. - Increasing the number of Board Member seats from six to seven. 	<p>أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الثالث المنعقد بتاريخ 09/03/2026 ما يلي :- - زيادة رأس مال الشركة من (1,000,000) دينار / سهم الى (2,000,000) دينار / سهم عن طريق الاكتتاب الخاص لمساهمي الشركة . - تعيين السيد خالد علي عبد القادر الريموي مدير عام الشركة اعتباراً من 2026/3/9 بدلاً من العضو المنتدب القائم بأعمال المدير العام السابق السيد حمدان مصطفى فياض الفواعير . - تعيين السيد احمد حسن محمد جرادات عضو مجلس ادارة مستقل لملء المقعد الشاغر على ان يعرض في اول اجتماع هيئة عامة قادم للمصادقة عليه . - تحديد موعد انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادي و غير العادي بتاريخ 19-4-2026 و الدعوة للاجتماع حسب الاصول . - زيادة عدد مقاعد اعضاء مجلس الادارة من ستة مقاعد الى سبعة مقاعد .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>